
  

6th September 2024 

 
 

Welcome Back 
The first week of the new school year has been a joyful, busy, exciting time for the 
whole school community.  
We have welcomed 41 new students to our three Pre-Primary groups, six P1 classes, 
54 new students in Primary School P2 – P5 (with a new P5 EN class). In the Secondary 



  

School we welcomed five S1 classes, 63 students in S2 - S6 and have embarked on 
the DP programme with one class in ISRM. 
 
Current Events 
next week: 
Monday, 6pm, Aula:   BAC Information Evening for S7 students and 
parents 
Monday, 5pm, online:  Primary School Information Evening 
Tuesday, 5pm, Pre-Primary: Pre-Primary Parents Evening 
Wednesday, 5 pm, P1: P1 Parents Evening 
Thursday, 5 pm, P2:  P2 Parents Evening 
 
Please always refer to the events calendar on our website for up-to-date information 
ESRM PublicCalendar 
 
Save the Date 
We would also like to make you aware of two events on Sunday, 15th September.  
We will be at the Newcomers Festival from 12-5 pm at the Römer in Frankfurt. Do 
pop in to see our stand if you are around.  
 
The Irish Consulate invites everyone to the Frankfurt Irish Festival 2024 in Frankfurt from 
11 am – 4 pm in Oeserstraße. 
 
 
 
DEUTSCHE VERSION 

Willkommen zurück 
Die erste Woche des neuen Schuljahres war eine freudige, arbeitsreiche und 
aufregende Zeit für die gesamte Schulgemeinschaft.  

Wir haben 41 neue Schüler in unseren drei Pre-Primarygruppen, sechs P1-Klassen 
und 54 neue Schüler in den Primarschulklassen P2 bis P5 (mit einer neuen P5 EN-
Klasse) begrüßt. In der Sekundarschule haben wir fünf S1-Klassen aufgenommen, 63 
Schüler in S2 - S6 und haben mit einer Klasse in ISRM mit dem DP-Programm 
begonnen. 

Current Events 

https://outlook.office365.com/calendar/published/1f43772981dc456ba3106427489d359d@es-rm.eu/5c2cdb090c414ec4bb75c760f205a1494707567753187224515/calendar.html


  

nächste Woche: 

Montag, 18 Uhr, Aula:   BAC Informationsabend für S7 Schüler und Eltern 
Montag, 17 Uhr, online:   Primarschule Informationsabend 
Dienstag, 17 Uhr, Pre-Primary:  Pre-Primary-Elternabend 
Mittwoch, 17 Uhr, P1:   P1-Elternabend 
Donnerstag, 17 Uhr, P2:  P2-Elternabend 
Aktuelle Informationen entnehmen Sie bitte immer dem Veranstaltungskalender auf 
unserer Website ESRM PublicCalendar 

 

Save the Date 

Wir möchten Sie auch auf zwei Veranstaltungen am Sonntag, den 15. September, 
aufmerksam machen.  

Wir werden auf dem Newcomers Festival von 12-17 Uhr im Römer in Frankfurt sein. 
Schauen Sie bei unserem Stand vorbei, wenn Sie in der Nähe sind.  

Das irische Konsulat lädt zum Frankfurt Irish Festival 2024 in Frankfurt von 11-16 Uhr 
in der Oeserstraße ein. 

https://outlook.office365.com/calendar/published/1f43772981dc456ba3106427489d359d@es-rm.eu/5c2cdb090c414ec4bb75c760f205a1494707567753187224515/calendar.html

